

## MEETINGS OF COMMITTEES AND SUB-COMMITTEES

(Subject to change)

TUESDAY, APRIL 5

### INDIAN AFFAIRS AND NORTHERN DEVELOPMENT

09:30 .....209 W.B.

*Order of the day:* Main Estimates 1977-78: Votes 5, 10, L15 and L20—Indian and Eskimo Affairs Program under INDIAN AFFAIRS AND NORTHERN DEVELOPMENT

*Witnesses:* Officials of the Department of Indian Affairs and Northern Development

### REGIONAL DEVELOPMENT

09:30 .....308 W.B.

*Order of the day:* Main Estimates 1977-78: Vote 1 under REGIONAL ECONOMIC EXPANSION

*Appearing:* The Honourable Marcel Lessard, Minister of Regional Economic Expansion

### BROADCASTING, FILMS AND ASSISTANCE TO THE ARTS

11:00 .....371 W.B.

*Order of the day:* Main Estimates 1977-78: Vote 45—Canada Council under SECRETARY OF STATE

*Witness:* The Canada Council

### FISHERIES AND FORESTRY

11:00 .....209 W.B.

*Order of the day:* Main Estimates 1977-78: Votes 20, 25 and 30 under ENVIRONMENT

*Witnesses:* Officials from the Department of the Environment

## RÉUNIONS DE COMITÉS ET SOUS-COMITÉS

(Sous réserve de modifications)

LE MARDI 5 AVRIL

### AFFAIRES INDIENNES ET DÉVELOPPEMENT DU NORD CANADIEN

09:30 .....209 É.O.

*Ordre du jour:* Budget principal 1977-1978: crédits 5, 10, L15 et L20—Programme des affaires indiennes et esquimaudes sous la rubrique AFFAIRES INDIENNES ET NORD CANADIEN

*Témoins:* Hauts fonctionnaires du ministère des Affaires indiennes et du Nord canadien

### EXPANSION ÉCONOMIQUE RÉGIONALE

09:30 .....308 É.O.

*Ordre du jour:* Budget principal 1977-1978: crédit 1 sous la rubrique EXPANSION ÉCONOMIQUE RÉGIONALE

*Comparaît:* L'honorable Marcel Lessard, ministre de l'Expansion économique régionale

### RADIODIFFUSION, FILMS ET ASSISTANCE AUX ARTS

11:00 .....371 É.O.

*Ordre du jour:* Budget principal 1977-1978: crédit 45—Conseil des arts du Canada sous la rubrique SECRÉTARIAT D'ÉTAT

*Témoins:* Conseil des arts du Canada

### PÊCHES ET FORÊTS

11:00 .....209 É.O.

*Ordre du jour:* Budget principal 1977-1978: crédits 20, 25 et 30 sous la rubrique ENVIRONNEMENT

*Témoins:* Hauts fonctionnaires du ministère de l'Environnement